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Correspondentie uitsluitend

richten aan het retouradres

met vermelding van de datum

en het kenmerk van deze

brief.

eo \Volgende week is weer een coronadebat. Insteek is om de svz brief voér de

persconferentie naar de Kamer te sturen. pDG vervangt DGLZ.

eo Flankerend beleid: in de brief is gezegd dat VWS verkent of er

mogelijkheden zijn voor meer openstelling van bijv. buurthuizen en

bibliotheken. NCTV is door Jeugd betrokken. DGLZ vraagt of de activiteiten

die benoemd staan in de brief daadwerkelijk om aanpassing van regels

vragen. MO stelt dat dagbesteding momenteel door kan gaan op 1.5m

afstand; mogelijk kan de openstelling op eenzelfde manier plaatsvinden.
CFA benadrukt het belang van het doorgeleiden naar

maatwerkvoorzieningen bij de verdeling van middelen; er moet worden

voorkomen dat aan gemeenten gevraagd wordt activiteiten te organiseren

die niet mogelijk zijn. In het afstemmingoverleg werden vanmorgen

scenario’s voor openstelling verkend. DGLZ benadrukte hierbij het belang

van het meenemen van de groep 18-27 jarigen. Bij het OMT loopt tevens

nog een adviesaanvraag over het ruimte bieden aan jongvolwassenen.

Jeugd heeft contact met directie Sport om te verkennen of ook o0.a. sport en

scouting hierbij betrokken kunnen worden.

Van de [IEEE <2=t een gedeelte naar gemeenten. In de brief staat

dat dit geld verdeeld wordt over zestien aandachtsgebieden,

per kwetsbaar gebied, maar VNG is niet langer voorstander hiervan.

Volgende week vindt overleg plaats met gemeenten hierover. In breder

verband wordt daarnaast gekeken naar de monitor rondom kwetsbaarheid.

MOWEEE bekijkt nog de mail van stichting economisch

onderzoek, die hebben aangeboden te helpen hierin, en deelt de ideeén
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omtrent zorg en testen in de gehandicaptenzorg met DGLZ (Actie MO). CFA  secretaris Generaal / plv.

zal geen middelen reserveren voor aandachtsgebieden, wel heeft zij scherp EA
dat er ook middelen naar Caribisch Nederland gaan. politieke Zaken

Deltaplan jeugd: Jeugd licht toe dat het deltaplan aan aantal pilaren heeft. yr
TMS

Daarnaast wordt vandaag het onderwijsplan gepresenteerd en komt er een

pakket rondom jeugdwerkloosheid. Het eigenaarschap van het deltaplanis  patum

nog een zoektocht en er wordt nog gesproken met PDG en BZK. 10 februari 2021

Dialoogtafels worden georganiseerd voor de middellange en lange termijn.
Dit wordt nog verder verkend door Jeugd; de discussie over financién wordt

op veel verschillende tafels gevoerd, o.a. m.b.t. mentale ondersteuning. MO

merkt op dat het allicht verstandig is om ook de lange termijn in dit pakket

mee te nemen. Jeugd denk daar over na, maar de korte en middellange

termijn hebben prioriteit en daar zijn ook de budgetten voor bedoeld; het

plan is wel om te verwijzen naar de gevolgen van mentaal welzijn op de

langere termijn en een koppeling te maken met de noodzaak voor extra

middelen voor jeugdzorg. DGLZ kan zich vinden in deze lijn en vraag of er

zaken zijn die financieel niet gedekt zijn. Alles watJ voor ogen heeft, past

binnen het budgettaire kader. Jeugd stelt voor om het geld dat naar de

gemeenten gaat via het gemeentefonds te doen. CFA kan zich hierin vinden.

Moment van vaccineren van overige zorgmedewerkers: LZ licht toe dat er

nog gezocht wordt naar een geschikt moment (voordat de covidbrief uit

gaat) om dit voor te bespreken met de koepels, om te bezien of nog apart

gecommuniceerd moet worden wanneer deze groep aan de beurt is. DGLZ

stelt dat het besluit meer druk veroorzaakt voor zorgmedewerkers

beschermd wonen, intramurale ggz en jeugd die nog moeten worden

gevaccineerd. Hij bespreekt met MinVWS of de timing van het

communiceren hiervan in de volgende brief handig is; het kan zijns inziens

alleen als er voldoende vaccins beschikbaar zijn (Actie DGLZ). IG) voegt toe

dat hier onrust over is: organisaties zijn tegen voordringen, maar

benadrukken aan de andere kant ook de noodzaak van beschikbaar

personeel.

Werkgroep ‘Nederland na Corona’: organiseert in opdracht van DG Covid

een scala aan dialoogtafels, met onder meer burger-, lobby- en

wetenschappelijke tafels, waarin breed wordt opgehaald welke thema’s de

samenleving belangrijk vindt. Het is niet gericht op het nieuwe kabinet.

VWS wordt uitgenodigd en is geen organiserende partij. Verwacht wordt

dat VWS t.z.t. waarschijnlijk de opbrengst oppakt, al heeft VWS al veel

andere dialoogtafels. Morgen zit DGLZ bij het interne gesprek met Meva

over Nederland na de crisis.

Berichten rondom het met voorrang vaccineren van personeel in

zorginstellingen: de communicatie hierover is afhankelijk van wat GGD kan

doen in controleren en verwijzen. RIVM gaat in het uitvoeringsoverleg nog

een oproep doen, evenals DGV in aankomende BO morgen. LZ heeft

contact met woordvoering.

Vaccinering kleinschalige woonvormen door huisartsen: maandag is de

definitieve planning gecommuniceerd. Onduidelijk is nog wanneer het

vaccineren plaatsvindt van de mensen die niet onder de SO, AVG of huisarts

vallen. Dit hangt samen met de beschikbaarheid van het vaccin.
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Wijkverpleging: 1G) geeft aan veel vragen te krijgen over wanneer de Secretaris Generaal / plv.

wijkverpleging aan de beurt is. LZ licht toe dat de oproep pas wordt gedaan EA
als er zicht is op dat ze kunnen plannen. Pclitieke Zaken

Communicatieplan code zwart: deze week is hierover door LZ contact yr
TMS

geweest met veldpartijen. LZ geeft aan dat er meer van hen wordt verwacht

in fase drie. LZ(EE schakelt met DCo over een mogelijk bezoek/ Datum

meelopen van MinVWS verpleegkundigen in instellingen of in de wijk (Actie 10 februari 2021

LZ). DGLZ en Z stellen dat aandacht voor de link met de zorgkantoren in de

besluitvorming over code zwart belangrijk is.

1GJ heeft een publicatie uitgevraagd over zorg- en jeugdhulp blijvend onder

druk. Verder is 1G) betrokken bij regioplannen en het afwegingskader dat

door de branche wordt gemaakt. Maandag wordt in het Handen aan de

Kraan overleg gesproken over wat te doen als een regio het niet aankan en

wat de rol van de nationale overheid dan kan zijn. Dit wordt volgend CCT

besproken.

Niet-geleverde zorg: PGB licht toe dat een zorgverlener doorbetaald wordt

als iemand in quarantaine zit en daardoor geen zorg krijgt. Hetzelfde geldt
voor mensen die geen zorg ontvangen, omdat zij niet om kunnen gaan met

zorgverleners met mondkapjes. Er is echter ook een groep die niet naar de

woonvorm of dagbesteding gaat, uit angst om besmet te raken. De lijn

daarvoor is nu: niet-geleverde zorg mag alleen worden doorbetaald bij

quarantaine of besmetting. Als gevolg daarvan raakt de cliént zijn/haar plek

soms kwijt in de woonvorm of daghesteding. MO herkent dit van o.a.

zorgboerderijen; daar is gezegd dat de gemeente maatwerkafspraken moet

maken en wel moet doorbetalen, omdat de voorziening moet blijven
voortbestaan. Ook het probleem van het kwijtraken van de plek speelt

breder, o.a. bij zorg in natura. Dit is een dilemma: zorg moet wel veilig

worden verleend , maar als andere mensen dringend behoefte hebben aan

opvang en op de wachtlijst staan, dan is het anderzijds wel logisch dat

mensen moeten plaatsmaken. DGLZ stelt dat deze mensen niet per se

onderaan moeten worden gezet; er kan pragmatisch mee worden

omgegaan.

Bonussen: Een van de partijen in de gesprekken over de tweede ronde

bonussen wil niet deelnemen zolang de bonus niet voor iedereen is. De

twee aanwezige partijen gaven aan dat ze het gesprek puur informatief

willen voeren. De partijen waren m.b.t. salaris geen voorstander van het

differentiéren per sector. Verder komen bij Meva veel vragen binnen over

het verantwoordingsprotocol van de eerste bonusregeling.

Extra handen in de zorg: morgen start een social media campagne gericht

om medische mensen te werven om bij te springen in de zorg.

Gisteren heeft ZN in PO met Z aandacht gevraagd over financiering m.b.t.

covid-19. Vandaag wordt dit in de stuurgroep besproken. Dzaarbij dient

ook aandacht te zijn voor de zorgkantoren.
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